
Laren, 4 juni 2025 
 
Betreft: integraal huisvestingsplan (IHP) gemeente Laren 
 
Geachte commissieleden, aanwezigen, 
 
Ook ik mag kort het woord tot u richten en dat doe ik met genoegen en enthousiasme, 
omdat we – na vele jaren van overleg – op het punt staan om met elkaar een belangrijke 
stap te zetten, een stap waarmee we de huisvesting voor alle leerlingen in Laren weer op 
orde gaan brengen. 
 
Anders dan mijn collega, bij wiens woorden ik mij van harte aansluit, ben ik al sinds 20 
jaar betrokken bij het onderwijs in Laren. En in die jaren heb ik de mooie scholen in het 
dorp, binnen en buiten de eigen organisatie goed leren kennen. Laren heeft een rijk en 
veelzijdig onderwijsaanbod dat aansluit bij de verschillende behoeften van de jongeren in 
het dorp. In Laren kunnen leerlingen in vrijwel alle onderwijssoorten onderwijs genieten 
en daarnaast is er te kiezen uit een divers aanbod aan onderwijsconcepten. Dat is een 
absolute meerwaarde voor het dorp en draagt in belangrijke mate bij aan het aangename 
vestigings- en leefklimaat. 
 
Om het leer- en leefklimaat op de scholen in de toekomst goed te houden of te krijgen zijn 
er echter serieuze stappen en inspanningen nodig. De schoolbesturen Talent Primair, de 
Gooische School, de GSF en Alberdingk Thijm Scholen zullen zich ten maximale 
inspannen om het onderwijs goed en toegankelijk te houden. De scholen in het dorp staan 
goed aangeschreven, zowel wat betreft pedagogisch klimaat als op het vlak van de 
onderwijsresultaten. En om dit zo te kunnen houden, is er de komende jaren ook op het 
vlak waar de wettelijke verantwoordelijkheid voor bij de gemeente ligt, de 
onderwijshuisvesting, een dringende behoefte aan actie. Actie die ertoe leidt dat alle 
leerlingen in Laren straks weer in een degelijke en prettige omgeving kunnen leren en 
ontwikkelen. 
 
Het is belangrijk en fijn dat de gemeente en de schoolbesturen de afgelopen jaren in 
aangename en constructieve samenwerking tot het nu voorliggende plan zijn gekomen. 
Een plan waarbij het draait om wie het moet draaien, de leerling in Laren. Een plan ook 
dat gebalanceerd is, dat niet toewerkt naar een specifiek belang van een of enkele van de 
partijen, maar dat jonge mensen dient. Jonge mensen die de toekomst zijn van dit dorp én 
onze samenleving.  
 
Tijdens het planproces hebben de partners meermaals een pas op de plaats gemaakt, 
onderzoek gedaan, teruggekeken en geanalyseerd om vervolgens verbeteringen in de 
opzet door te voeren. Vaak gebeurde dat op basis van financiële motieven die door de  



 
beide wethouders terecht structureel benoemd en geduid zijn. De kritische en 
weloverwogen aanpak heeft ertoe geleid dat – mijn collega noemde het al – de uitvoering 
van dit plan niet alleen belangrijk en noodzakelijk is voor de leerlingen, het is ook een 
economisch slimme zet. De middelen worden optimaal benut en het plan zorgt ook voor 
‘return on investment’. Naast het genoemde voorbeeld van De Ploeg noem ik hier de 
investeringen in en (voor)financieringen van onderwijsmeters aan de Langsakker door 
Alberdingk Thijm Scholen, alsmede de perceelruil op dezelfde campus. 
 
De schoolbesturen begrijpen heel erg goed dat uw commissie (en straks de raad) er zeker 
van wil zijn dat de beschikbare middelen optimaal benut worden. Precies dat zien wij als 
onze gezamenlijke verantwoordelijkheid die onderliggend is aan dit plan en ik heb er dan 
ook veel vertrouwen in dat dit plan en onze bijdrage aan deze avond die zekerheid zullen 
brengen. 
 
Ik dank u, ook namens de leerlingen van onze scholen, voor uw aandacht. 
  
  
 
Bart van den Haak MA 
Bestuurder Alberdingk Thijm Scholen 


